

Notulen Algemene ledenvergadering d.d. 14 februari 2023 in Ons Hol.

1) Opening

Voorzitter heet iedereen van harte welkom op de jaarvergadering van dorpsbelang Hollum in Ons Hol. In het bijzonder onze burgemeester en zijn vrouw, wethouder IJnsen, wethouder Faber, enkele raadsleden, onze nieuwe dorpscoördinator Heidi Bunicich en ons erelid Gerrit de Boer. Afgelopen jaar hebben we gelukkig geen beperkingen meer gehad door corona, en konden we onze activiteiten weer organiseren. Dorpsbelang heeft ook een vlag laten maken die ze al aan de vrijwilligers heeft uitgedeeld. Belangstellenden kunnen deze vlag aanschaffen voor € 25,00. Voorzitter geeft tevens een vlag aan de burgemeester cadeau, nu deze niet meer in Hollum woont is het een mooie gelegenheid om de vlag nog eens op te hangen ter herinnering aan ons mooie dorp. Voorzitter zal er op toezien dat dit ook gebeurt!

Ook afgelopen jaren zijn ons weer dorpsgenoten overleden. Helaas waren daar ook erg jonge mensen bij. Voorzitter vraagt een moment stilte ter nagedachtenis aan onze dorpsgenoten en oud-dorpsgenoten die het afgelopen jaar overleden zijn en verzoekt u dit staande te doen.

2) Notulen algemene ledenvergadering d.d. 19 april 2022 en 10 mei 2022;

De notulen van de vergadering van 19 april 2022 en die van 10 mei 2022 lagen al een half uur voor deze vergadering ter inzage in de zaal en u had de mogelijkheid om ze te downloaden via www.hollum.info

De notulen van 19 april 2022 worden door de voorzitter nog even toegelicht. Met name wat we met de vragen die tijdens de rondvraag niet beantwoord konden worden gedaan hebben. De vraag van Gerbrand Bruin of het mogelijk was om 1 van de 2 bloembakken bij de bakker weg te halen. Direct na de vergadering is samen met de Wethouder besloten om 1 weg te halen. De dag erna was hij weg.

De vraag van Greetje de Vries over uitstallen van handelswaar van winkeliers op de straat hebben we nog een keer neergelegd bij het college. Dit ook omdat de raad ingestemd heeft met vaststellen van het precariorecht, wij hadden niet helemaal voor de geest hoe dit recht bepaald en nageleefd gaat worden. Stukken berm die niet gebruikt worden en bij een onderneming gelegen zijn kunnen door de gemeente aangewezen worden om waren uit te stallen of om je terras uit te breiden. Let wel: ten alle tijden mogen deze stukjes grond niet afgezet worden en er moet doorgang mogelijk blijven.

Per jaar word er bekeken of er weer gebruik van gemaakt mag worden.

De opmerking van Jose Kanger over putten in de nieuwe bestratingen die erg diep liggen, en dus voor onveilige situaties zorgen, hebben we meegenomen in ons rondje dorp met college. Een ambtenaar had er naar gekeken en deelde haar mening niet, wij hebben nogmaals gevraagd om er naar te kijken.

Tot slot vroeg Jaap Bruin over contact vanuit de ijsclub over vastrecht water. Tijdens een overleg met de projectleider van de nieuw te bouwen Stelp, bleek dat verhuizing van onze loods wel erg prettig zou zijn. Met het kijken naar een geschikte locatie kwamen we uit op de plek waar nu het ijsclubhokje staat. Na contact gezocht te hebben met het bestuur van de ijsclub, kwam het hun ook wel goed uit om samen met Dorpsbelang een loods te hebben. Na jaren niet of nauwelijks geschaatst te kunnen hebben, loopt het ledental aardig terug. Wel moet er elk jaar de ijsbaan volgepompt worden. De kosten worden elk jaar hoger. We zijn nu

samen met de ijsclub en de gemeente aan het kijken wat de mogelijkheden zijn. Mocht het zo zijn dat wij een gezamenlijke loods kunnen bouwen dan gaat het vastrecht over naar Dorpsbelang.

Over de notulen van 10 mei 2022 kan ik u melden dat Timo, de secretaris, en ondergetekende, 18 mei 2022 bij de notaris zijn geweest, en dat de nieuwe statuten vastgesteld zijn. We moeten nog wel onze ledenadministratie compleet maken, daarom vragen we u om niet alleen uw naam en adres maar ook uw emailadres door te geven aan Timo, zijn mailadres: t.j.ijnsen@knid.nl.

Voorzitter vraagt of er over deze notulen, inhoudelijk of tekstueel nog vragen zijn. Als dit niet het geval is kunnen ze dus worden vastgesteld en bedankt IJs de secretaris voor de verslaglegging.

3) Mededelingen en ingekomen stukken;

Bericht van verhindering hebben we ontvangen van Annerie Barf, Piet Faber, Aagje Appelman, Joëlla Mollink, Astrid Ijnsen, Anja de Boer, Betsy Appelman, Johannes Ruijgh, Wim Engels, William de Jong en Harry Oud.

Inmiddels gaat de presentielijst ter ondertekening rond.

4) Jaarverslag secretaris ;

Het jaarverslag van de secretaris ligt eveneens op de tafels. Ik hoop dat u de site bezocht heeft om ook dit verslag te lezen. Voorzitter leest het verslag nog voor, voor diegenen die het verslag niet gelezen hebben. Ook doet Erwin nog een aanvullend verhaaltje over de kermis.

In 2022 konden we ook eindelijk weer onze vrijwilligers bedanken met een gezellig samen zijn. Op 20 mei hebben we een lekkere bbq gehad bij de Welvaart. Na het eten hadden ze een leuke pub quiz gemaakt, dit was een groot succes. Natuurlijk kregen onze vrijwilligers deze avond ook af en toe een drankje. Voorzitter bedankt De Welvaart voor deze zeer geslaagde avond!

Voorzitter vraagt of er nog vragen/opmerkingen zijn over de verslagen: Cornelis Smit meldt dat hij in het verslag secretaris bij de kermis de stoelendans mist, dat klopt maar is in het verslag van Erwin wel aan de orde geweest. J.P. de Boer meldt dat hij braderieën en bootwateren mist. Bij Bootwateren is de organisatie niet in handen van DB en braderieën komen later nog aan de orde.

Verder zijn er geen vragen en voorzitter bedankt secretaris Timo Ijnsen en Erwin voor de verslagen.

5) Verslag Penningmeester ;

Ook ter tafel ligt het financiële verslag van 2022.

Zoals u wellicht ziet lopen de inkomsten van de braderie terug. DB ziet de braderieën dan ook meer als een activiteit dan als bron van inkomsten. Om toch nog wat kooplui te houden zou het mooi zijn dat er meer standhouders komen. Bestuur heeft dan ook besloten om het marktgeld voor leden van het Dorpsbelang te verlagen naar € 15,00 in de hoop nog wat extra standhouders te trekken.

Als er over dit verslag verder geen vragen zijn bedankt IJs ook Martin voor het verslag en kan dit worden vastgesteld.

6) Verslag van de kascommissie, benoeming nieuw commissielid ;

De kas werd dit jaar gecontroleerd door Greetje de Vries en Bert Bruin. Voorzitter vraagt wie hij het woord kan geven. Bert Bruin meldt dat na bezoek aan de buurman geen bijzonderheden zijn en het er goed uitzag. Op basis van die positieve bevindingen vraagt de voorzitter aan de vergadering om DB decharge te verlenen. Hier wordt mee ingestemd en voorzitter bedankt Greetje en Bert voor het controleren. Dit jaar aftredend is Greetje. Jurrian de Vries wordt bereid gevonden om de volgende twee jaar de controle mee te doen.

7) Verslag bespreking met Gemeente en andere vergaderingen en bijeenkomsten.

Overleg met het College.

Net als andere jaren hebben we 2 keer per jaar een overleg. De eerste keer was 9 augustus en noemen we rondje dorp. We zijn eerst naar de vuurtoren gereden en de verkeerssituatie bij het Pannenkoekhuis bekeken, het gaat daar vaak net goed. Je hebt daar de bus, auto's en fietsen van of naar het strand, het bos en de duinen. De gemeente heeft toegezegd om het een en ander nog eens te bekijken.

Vervolgens de parkeergelegenheid half op de weg bij de vuurtoren. Hier zijn inmiddels gesprekken met de gemeente en SBB om ook hier tot een veilige oplossing te komen.

De bussen bij de halte Badstrand hebben last van geparkeerde auto's en auto's welke op de buslus rijden. Hier zal een poging ondernomen worden om het wat overzichtelijker te krijgen. Daarna door de duinen gereden op naar de Sporthal. De paden in de duinen zijn slecht en door toename van het fietsverkeer te smal. T.z.t. komt de gemeente met een plan.

Bij de Sporthal aangekomen hebben we bij het bruggetje gekeken. De laag die op het bruggetje is aangebracht zou voor meer veiligheid moeten zorgen, maar is verkeerd aangelegd. Binnenkort wordt hier aan gewerkt om het weer fatsoenlijk begaanbaar te maken.

Aan het einde van de Abraham Fockstraat stond vroeger een hek. Deze is inmiddels weer terug geplaatst.

De bushalte bij de Ymeduneweg was de volgende stop, Het kruispunt is erg onoverzichtelijk door drukte bij de Visboer en de fietsenverhuurder en het hoort bij de busroute. Eerder hebben we gekeken of het parkeerplekje wat richting de Reddingsbootweg verplaatst kon worden. Zodat je een kleine busbaan krijgt. Nu lijkt het parkeren van fietsen een betere oplossing om zo het centrum te ontlasten. De gemeente gaat kijken wat er de komende tijd voor oplossing komt.

Tot slot hebben we gekeken naar het eenrichtingsverkeer bij het parkeerterrein van de supermarkt aan de noordkant en scherpe basaltblokken hier en daar in de bermen.

Van elk punt wat we aandragen en ook van elk punt wat u zelf meldt bij het KCC op het gemeentehuis komt een zaak. Een zaak krijgt een nummer en zo wordt een zaak gevolgd. Als het afgehandeld is krijgt u bericht. Deze werkwijze wordt door ons als erg prettig ervaren.

Het overleg van 9 januari is op het gemeentehuis en gaat meer over beleidsplanmatige zaken.

Het eerste onderwerp was het Sociaal Domein en dan met name het Sociaal Cultureel Werk. Er gaat enorm veel geld naar het SCW; de raad heeft het college opdracht gegeven hier eens naar te kijken. En of het ook mogelijk is om een organisatie te maken van het SCW en de dorpshuizen. Hierover zijn verschillende gesprekken gevoerd met betrokken instanties.

Ons werd gevraagd mee te denken in het uitvoeren van een plan voor een dorpshuisfunctie. Naar onze mening zal eerst het e.e.a. met het SCW goed geregeld moeten zijn voor er een vervolg komt. Gemeente gaat dit oppakken.

Wij hebben onze zorg uitgesproken over de capaciteit van de nieuwe Stelp. Dit omdat er nu ook een wachtlijst is om in de Stelp te komen. Gelukkig heeft het college uitgesproken dat eerst de aanleunwoningen in gebruik blijven. Dat geeft lucht. Gemeente deelt onze zorgen en geeft aan dat het hun aandacht heeft.

We hebben gesproken over Hollum autoluw maken. Dit is eerst nog niet aan de orde.

We hebben het ook nog gehad over het handhaven van parkeren in de bermen. Inmiddels is daar al heel veel over gesproken en zijn alle boetes teruggedraaid.

Nieuw afgelopen jaar is een overleg met Arriva.

Vlak voor de kermis en op 11 januari hebben we een overleg gehad. Het overleg met de kermis was nodig omdat Arriva geen bus meer beschikbaar wilde stellen met de kermissen. Na een goed overleg waaruit de knelpunten van Arriva bleken en met nieuwe spelregels waarin ook de Dorpsbelangen zich konden vinden, bleef de bus gewoon rijden. Op 11 januari hebben we gesproken over de mogelijkheid om bij een nieuwe concessie Openbaar Vervoer Ameland punten in te brengen bij het programma van eisen. Wethouder Faber geeft aan dat de gemeente inmiddels de punten heeft ingeleverd en als DB dat ook nog wil doen hier niet te lang mee te wachten.

Ook hebben 2 man van het bestuur mee mogen luisteren naar een pilot Burenlaan Zuiderlaan. Dit werd georganiseerd door de Gemeente. Hier konden bewoners hun problemen met het wonen in een beschermd dorpsgezicht kenbaar maken. De eerste avond kwamen de bewoners met hun problemen. De tweede met mogelijke oplossingen. Deze vorm van bewonersavonden vonden wij als bestuur positief. Wij kregen zo mooi de gelegenheid om te luisteren (we mochten niks zeggen, iets waar het ene bestuurslid minder moeite mee had dan het andere) wat er zoal leeft en of dat overeen kwam met de geluiden die ons altijd bereiken.

Voorzitter vraagt of er verder nog vragen zijn over deze punten, dit is niet het geval.

8) Bestuursverkiezingen ;

Dit jaar aftredend en herkiesbaar Douwe Barf.

Op 17 februari 1993 werd het bestuur uitgebreid met Gribbert Bakker en Douwe Barf.

Douwe zit dus al 30 jaar in het bestuur van Dorpsbelang. In augustus heeft Douwe in het bijzijn van zijn vrouw en veel vrijwilligers een pleinbord onthuld bij de loods. Het heeft de naam Douwe (de Kid) Barf plein. Wij zijn blij dat het niet een einde van zijn bestuur carrière is maar dat hij er nog een periode aan vast wil knopen.

Zaal wordt gevraagd om in te stemmen om Douwe bij acclamatie te benoemen. Dit wordt met applaus gedaan. Voorzitter vraagt of Douwe deze benoeming aanneemt en feliciteert hem als dit het geval is.

Ook dit jaar is aftredend en herkiesbaar Timo IJnsen. Ook daarvoor wordt de zaal gevraagd om hem bij acclamatie te benoemen. Ook hier wordt mee ingestemd en Timo neemt de benoeming aan. Voorzitter feliciteert ook hem.

9) Pauze ;

Voorzitter kondigt aan om een korte pauze te houden, met nog een koffie of thee.

10) Rondvraag :

Voorzitter geeft aan dat we zijn aangekomen bij de rondvraag. Het kan zijn dat we niet direct antwoord hebben op uw vragen. Mochten er vragen zijn over de gemeente, dan kan iemand van het college daar misschien op antwoorden. Mochten het vragen zijn die we niet kunnen beantwoorden, dan zoeken we dat uit en krijgt u op een later tijdstip alsnog antwoord.

IJs vraagt wie hij het woord kan geven.

Harry Wijnberg meldt:

Fenneweg: bermen en groeistenen ontstaan gevaarlijke situaties

Fietspad achter Koudenburg en over de golfbaan wordt steeds smaller en veel gaten

Fietspad langs Ridderweg ter hoogte van Jeppe, straatwerk veel gaten.

Klaas Sinnema meldt: gevaarlijke situatie kruising Ymedunenweg en Oranjeweg (hoek bij Gerben Ijnsen). Onoverzichtelijk door begroeiing. Misschien een oplossing om een spiegel te plaatsen aan de overkant bij mevr. Polet.

Wethouder Faber geeft aan dat spiegels niet een voorkeur hebben, bij onoverzichtelijkheid wordt vaak automatisch de snelheid aangepast en dit geeft ook veiligheid. Misschien tevens overleg met de betreffende bewoner over de heg.

Pieter Jan Borsch meldt dat er nog wel een spiegel over is op Tussen Dijken tegenover de uitrit van Fokke Polet. Wethouder zal dit meenemen.

Jacoba Oud geeft aan dat het weghalen van één van de bloembakken op straat bij de bakker er wel weer toe heeft geleid dat er weer auto's langs gaan (vooral 's avonds). Voorzitter meldt dat dit een keuze is. Er is gekozen om de bak weg te halen om het veiliger te maken voor scootmobielen en fietsen. Het neveneffect dat er af en toe een auto langskomt nemen we op de koop toe.

Jurrian de Vries meldt dat één van de lampen bij de kerktoeren (de noordelijkste) nog steeds hinderlijk is voor verkeer. Kappen waren inmiddels geplaatst maar DB gaat kijken of er nog gedraaid kan worden of misschien de lamp lager.

Tevens geeft Jurrian aan dat zijn moeder geen emailadres heeft, dit is inmiddels verplicht voor de ledenadministratie. Secretaris geeft aan dat, als er geen emailadres is, er op een ander manier wel contact wordt gezocht als dit nodig blijkt.

Greetje de Vries vraagt of er, mocht autoluw weer ter sprake komen voor Hollum, de bewoners ook meegenomen in het traject. Voorzitter meldt dat dit nu eerst niet aan de orde is maar mocht er iets zijn de gemeente zeker een bewonersavond gaat organiseren zoals dit ook in de Burenlaan/Zuiderlaan is gebeurd. Ook dit heeft met participatie te maken.

Greetje geeft ook nog een compliment aan Astrid de Boer-Boersma voor het bijhouden van de bloembakken nabij de bakkerij. Hier was in een vorige vergadering wel eens een opmerking over gemaakt dat dit er slecht bijlag maar dit is nu prima in orde. Voorzitter merk op dat dit inderdaad goed werkt, ook de bloemperken op het Plantsoen worden bijgehouden door Andrea en Annet en ook dit ligt er keurig bij.

Rins Oud meldt dat het steegje bij de Botte Neijstraat (richting de sporthal) erg donker is. Hier wordt toch geregeld gebruik van gemaakt.

Als er verder geen vragen/opmerkingen zijn geeft de voorzitter nogmaals aan dat het doorgeven van dit soort zaken (onveilige situaties, slechte verlichting enz.) die de verantwoordelijkheid van de gemeente zijn sneller afgehandeld worden als ze door de bewoners zelf bij het KCC van de gemeente gemeld worden. Dit hoeft niet te wachten tot de ALV en is zeer eenvoudig online af te handelen. DB gaat de punten uit de rondvraag die nog niet beantwoord zijn met de gemeente bespreken en zo mogelijk afhandelen.

11) Sluiting ;

Inmiddels aangekomen bij het laatste punt van de vergadering, de sluiting. Voorzitter bedankt een ieder voor zijn inbreng en aanwezigheid. Vergadering wordt om 21.30 gesloten.

Voorzitter beveelt het programma na de pauze van harte aan: Luc van Tiggelen een presentatie over de verlenging van regeling kleine besparende maatregelen en de gratis P1 meter. Ook staan we op een tweesprong voor wat betreft het Ameland aardgasvrij maken. Dit onderwerp is zeer interessant omdat hier ook mogelijkheden zijn voor mensen die in het beschermd dorpsgezicht wonen.

Voorzitter sluit af met een wel thuis en bedankt nogmaals iedereen voor zijn/haar komst !